
NESOGLASJA OB REKONSTRUKCIJI CESTE ZALOG-ČRNI
VRH

Cesta, ki je razdelila
krajane

Te dni se na Črnem vrhu nad Polho-
vim Gradcem večina pogovorov spet su-
če okrog načrtovane obnove ceste od
Zaloga proti Črnemu vrhu in naprej do
Kozovcovega griča. Mnenja krajanov so
precej deljena: del krajanov daje pred-
nost predvsem cesti Zalog-Črni vrh, dru-
gemu delu pa se zdi pomembnejše, da se
obnova ceste zastavi na njenem začetku,
to je na trasi Kuzovcov grič-Črni vrh,
kjer poteka gorenjska meja. Eden zago-
vornikov te variante je tudi donedavni
predsednik sveta KS Črni vrh Jože Setni-
kar, ki je v posebnem pogovoru za Našo
komuno povedal naslednje:

»Že dolga leta se trudimo, da bi dobili
ustrezno cestno povezavo z Gorenjsko in
Notranjsko. Prav zato smo se domenili
z vsemi predstavniki, da postopno začne-
mo urejati cesto z gorenjske meje proti
Polhovemu Gradcu. Uspelo nam je dobi-
ti nekaj denarja, precej pa ga bo še treba,
da se dokonča 2 kilometra dolgi odsek
Kuzovcov grič-Črni vrh. Zemljišče smo
kmetje odstopili zastonj, stroji so na cesti
in delo že teče. Gre nam predvsem za to,
da podaljšamo avtobusno povezavo. Če
pa bodo ceste slabe, nam bodo še te
avtobuse vzeli. S tem, ko bomo dobili
boljšo cestno povezavo s Poljansko doli-
no, računamo da bomo pritegnili tudi več
novih ljudi v kraj in obdržali zdajšnje.
Skratka, kraj naj bi bolj zaživel. Po dogo-
voru naj bi bila cesta Kuzovcov grič-Črni
vrh gotova drugo leto, s tem, da se čim-
prej prične z izdelavo projekta za cesto
Črni vrh - Zalog. Na odseku Log-Črni
vrh naj bi bila cesta široka 4 metre, s Čr-
nega vrha proti Zalogu pa 5 metrov.

In zakaj najprej cesta Kuzovcov grič-
Črni vrh in ne avtobusna proga Črni vrh-
Zalog, kot bi raje videli nekateri?

Ko smo krajani Kuzovcovega griča

udarniško širili cesto, delali propuste in
gramozirali cestišče, smo sklenili, da pač
gremo od začetka (gorenjske meje), da
potem ne bo treba naknadno krpati ce-
ste. Tako smo se dogovorili tudi s Skup-
nostjo za ceste.«

Podobno kot Jože Setnikar, razmišlja
tudi tajnik KS Milan Košir:

8Vsi se zavedamo, da je precej več
prometa na cesti Polhov Gradec-Zalog,
toda zavoljo nastalega položaja je nujno,
da gremo tudi v ta naš veliki projekt.
Toda na cesti Črni vrh-Zalog še vedno
ostaja odprto vprašanje sanacije zemelj-
skega plazu na Smolniku. Predlagana je
bila preusmeritev trase na tem odseku,
vendar pa naj to vprašanje raje rešijo
strokovnjaki: ali ureditev plazu ali pa
nova trasa.«

Vsem nesoglasjem in nesporazumom
med krajani bi se najbrž lahko ognili, ko
bi bili ti vsaj malce bolje obveščeni. Ali
pa vsaj člani sveta KS. Tako vsaj meni
novi predsednik skupščine KS Črni vrh
Sandi Končar:

»Nihče nima nič proti, da se dela cesta
Kuzovcov grič-Črni vrh. Toda krajani
zahtevamo vsaj neko zagotovilo, da se bo
začela urejati tudi cesta proti Zalogu.
Povezava s Poljansko dolino in občino
Šklofja Loka je seveda potrebna, a za to
bo treba iti v Škofjo Loko, ne pa se tu
pogovarjati... Iz druge prioritete imamo
zdaj obljubljena sredstva za projekte ce-
ste Zalog-Črni vrh, za samo rekonstruk-
cijo cestnega odseka Črni vrh-Pasja ra-
van pa so sredstva v prvi prioriteti. Hkra-
ti pa bo treba čimprej dokončno rešiti
tudi vprašanje zadrževalnika Božna, da
bo možna tudi modernizacija ceste Za-
log-Polhov Gradec, ki je še precej bolj
problematična, saj je bolj obremenjena.«

B. V.


